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Настоящая научная статья посвящена рассмотрению вопросов развития отечественной науки уголовного пра-
ва в советский период эволюции нашей страны — СССР, а также в современных условиях — после распада Советско-
го Союза и образования Российской Федерации в качестве самостоятельного государства.

Ключевые слова: наука, юридическая наука, уголовное право, развитие советской уголовно-правовой науки, раз-
витие науки уголовного права в новых экономических, социально-политических условиях.

DOI: 10.18572/2072-4438-2019-3-17-20

Development of the National Criminal Law Science in the Soviet and Modern Periods

Bazarov Rustam A.
Leading Research Scientist of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
Doctor of Law
Professor
Honored Lawyer of the Russian Federation

Th is research paper examines the issues of development of domestic criminal law science during the Soviet period the evo-
lution of our country-the USSR, as well as in modern conditions-after the collapse of the Soviet Union and the Russian Federa-
tion in education as an independent State. 
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